

## Dagsorden Hf. Sundbo bestyrelsesmøde 5/2/24

Til stede er:

Formand, Rune Holm

Kasser, Henning Thøger

Bestyrelsesmedlemmer, Mette Abramson, Mette Jo Leisner og Lisbeth Wilmarst.

Bestyrelsessuppleanter, Merete Holm og Hanne Andersen

- Valg af referent og dirigent
  - Rereferent; Rune
  - Dirigent; Mette Leisner
- Gennemgang af referat fra sidste gang
  - Mette A. har bestilt lokale + vand + mikrofon. Der bliver sat vand frem, vi tæller hvad der er brugt.
  - Venteliste venter. Der skal laves en konto KUN til venteliste.
  - Vi undersøger stadig pris for montering af vandmålere.
  
  - Vi snakker om udbetaling af honorar. Vi fortæller videre om det i formandens beretning.
- Indkaldelse GF
  - o Budgetdagsorden
    - Revisor er booket og kigger budget 2023 igennem, lige så snart vi (kassér) har adgang. Revisor laver regnskab med 2022 i forbehold.
    - Der er brugt 100.000kr på havemænd før (Hvad man kan tolke af tal) Det sætter vi på igen.
    - Vi gennemgår udkast til budget 2024
    - Vi sætter på punkt til generalforsamling at vi vil høre hvad folk tidligere har hjulpet foreningen med. De må gerne skrive til os, og om de gerne vil hjælpe med det igen. Vi laver en skabelon, som vi udleverer til generalforsamlingen, og indkalder til dialog (Mette A. skriver og kopierer). Fremadrettet er det lønnet.
    - Hvilke forsikringer har vi egentlig i haven? Henning ved det når han får adgang til bank. Og får en ud og undersøger hvad vi har brug for.
    - Der laves opdeling i 'foreningens omkostninger'. Vi vil gerne lave en post der hedder – Sociale arrangementer. Og har hævet budgettet til festpuljen.
    - Lars og Ditte fra forbundet kommer igen
  - o Dato, tid, sted?
    - Er besluttet. Indkaldelse kommer.
  - o Skrive og sende indkaldelse
- Adgang til vores online tjenester / Kodeskift

- Kræver godkendelse til gmail
  - Vi skifter koder til alt.
  - Vi har lavet en mail: [kassersundbo@gmail.com](mailto:kassersundbo@gmail.com)  
Alle regninger kører på denne i stedet, så de ikke gemmer sig i andet. Hele bestyrelsen får adgang.
- Alt på google.drev
  - Vi vil gerne lave en opdatering af hvor vores muligheder for at holde dokumenter. Og kan finde det.  
Det bliver over tid.
- Gave regulativ
  - Vi sætter borgerbuket til begravelser når vi er informeret
  - Vi vil gerne fjerne gaver til guldbryllup eller andre af denne slags jubilæum.
- Godkendelse af udført arbejde
  - Et bestyrelsesmedlem skal godkende udført arbejde.  
Kassér og formand sætter kryds.
- Godkendelse af repræsentationsudgifter
  - Vi afsætter 10.000kr til at afslutte sæsonen og dækker forplejning generelt.
- Aflæsning af vandmålere
  - Lisbet og Henning
- Reparation af stisystem
  - Vi undersøger grustype og hvordan det skal stampes
- Evt.